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Výbor mestskej časti č. 3 

 
Predseda výboru: MVDr. Róbert Rathouský 

Sekretár výboru: Ing. Anetta Ondiková 

 

 

  

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 
 

 

 

 

 

 

 

    zo zasadnutia výboru mestskej časti č. 3 - Čermáň, ktoré sa konalo  

dňa 17.01.2024 o 16:00  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Program: 

 
1. Otvorenie 

2. Odpovede na pripomienky 

3. Prerokovanie materiálov a podnetov  

4. Diskusia – rôzne 
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1.  Otvorenie 
 
 

Zasadnutie VMČ č. 3 - Čermáň otvoril predseda výboru MVDr. Róbert Rathouský. Privítal 

členov výboru. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov a VMČ je uznášaniaschopný. Priložená 

je prezenčná listina. 

 

 

 

2.  Odpovede na pripomienky 

 

2. 1) OD – odpoveď ohľadne zriadenia parkoviska pred BD na Tehelnej 80. 

OD → odporúča zadať novú investičnú akciu na schválenie mestskému zastupiteľstvu. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

 

2. 2) OD – odpoveď ohľadne zjednosmernenia ulice s súčinnosti s KDI PZ v Nitre v smere 

z Hanulovej na Železničiarsku. Pokiaľ by sa vyhovelo tejto požiadavke, tak výbor na osadení 

dopravného zrkadla netrvá. 

 

OD → pripomienku postúpil na KDI PZ v Nitre a SMS. výbor bude o výsledku informovaný. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

 

2. 3) OD – odpoveď ohľadne vypracovania návrhu zabezpečenia obslužnosti trás liniek MHD 

č. 10, 2, a 4 v zmysle petície občanov v spolupráci s dopravcom. 

 

OD → sa vyjadril samostatným uznesením, ktoré bude predložené na mestskom zastupiteľstve 

k vybaveniu petície občanov. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

 

2. 4) OD – odpoveď ohľadne predloženia návrhu, ako sprejazdniť ulicu Ľ. Čuláka v zmysle 

bezpečnosti premávky, aj chodcov. Parkujúce autá tvoria prekážku a nie je tam chodník. 

 

OD → zvolá tvaro-miestnu obhliadku, kde sa dohodnú možnosti riešenia. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 



3 
 

2. 5) OŽP – odpoveď ohľadne odstránenia spíleného stromu na Hlbokej 69. 

 

OŽP → vykonal tvaro-miestnu obhliadku a zistil, že žiaden spílený strom sa na uvedenej adrese 

nenachádza. 

 

VMČ sa s odpoveďou nestotožnil. Člen výboru informoval, že spílený strom bol po telefonickej 

komunikácii s OŽP odstránený.  

 

 

2. 6) OM – odpoveď ohľadne vybudovania autobusového prístrešku pri SOSŠ (pri paletke).  

 

OM → uvedená požiadavka bola dňa 21.11.2023 postúpená na odbor dopravy, ktorý má 

v kompetencii posudzovanie umiestňovania autobusových prístreškov. V prípade, ak OD zváži 

umiestnenie autobusového prístrešku na uvedenom mieste, OM zabezpečí právny vzťah 

k pozemku. Zároveň upozorňuje, že v tomto prípade je potrebné vyčleniť v rozpočte mesta 

finančné prostriedky na vybudovanie autobusového prístrešku. Na základe vyššie uvedeného 

bola pripomienka opätovne postúpená na OD. 

 

VMČ berie odpoveď na vedomie. 

 

 

 

3.  Prerokovanie materiálov a podnetov od občanov 
 

 

 

3. 1) Podnet od obyvateľky p. Lindy Vöröšovej. Stala sa jej na parkovisku na Hlbokej ulici vo 

večerných hodinách nepríjemná skúsenosť s podozrivým človekom, ktorý ju po vystúpení 

z auta prenasledoval až po vchod do bytovej jednotky. Daného človeka nepoznala, nevidela mu 

do tváre, ale zjavne bol pod vplyvom návykových látok. Na výbor sa obrátila s prosbou 

o pomoc, ako má postupovať, nakoľko má strach pohybovať sa po ulici vo večerných hodinách. 

 

 

VMČ sa podnetom zaoberal a žiada MsP o častejšie hliadky v MČ Čermáň vo večerných 

hodinách z dôvodu bezpečnosti občanov. 

 

 

 

4. Diskusia – rôzne  

 

4. 1) Predseda výboru p. Rathouský poprial všetkým členom výboru úspešný nový rok. 
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4. 2) Predseda výboru p. Rathouský navrhol p. Cok Steinemannovú do funkcie členky výboru. 

Členovia výboru s návrhom súhlasia, čo potvrdili hlasovaním. 

VMČ súhlasí s návrhom predsedu výboru. 

 

 

4. 3) Nasledujúce zasadnutie VMČ sa uskutoční : 21.02.2024 
 

 

 

Požiadavky výboru na organizačné oddelenie – VMČ žiada: 

 
SMS:  

- lokálnu opravu dvoch výtlkov na MC Potravinárska 1 – 7 

 

MsP:  

- častejšie hliadky v MČ Čermáň vo večerných hodinách z dôvodu bezpečnosti občanov. 

(Podnet od obyvateľky p. Lindy Vöröšovej. Stala sa jej na parkovisku na Hlbokej ulici 

vo večerných hodinách nepríjemná skúsenosť s podozrivým človekom, ktorý ju po 

vystúpení z auta prenasledoval až po vchod do bytovej jednotky. Daného človeka 

nepoznala, nevidela mu do tváre, ale zjavne bol pod vplyvom návykových látok. Na 

výbor sa obrátila s prosbou o pomoc, ako má postupovať, nakoľko má strach pohybovať 

sa po ulici vo večerných hodinách). 

 

 

 

 

Hlasovanie: za – 7, proti – 0, zdržal sa – 0  /priložená je prezenčná listina / 

 

 

 

V Nitre dňa: 19.01.2024 

                                                                          

 

 

                                                                         MVDr. Róbert Rathouský, v. r. 

                                                      predseda 

 

 

Zapísala: Ing. Anetta Ondiková, v. r.                   

                sekretárka VMČ č. 3 


